
From: Versteeg, Babette
Sent: maandag 12 februari 2018 9:56:04
To: PB-Div
Cc: BestuursOndersteuning 
Subject: FW: Verzoek handhaven Waterwet, Keur, Wet natuurbescherming

Van: antoinette van bennekom [mailto:benne251@gmail.com] 
Verzonden: vrijdag 9 februari 2018 22:34
Aan: Sande, Rogier van der; Wiel, Caroline van de; Pluckel, Hans; Steensel- van Hage, Ineke van; Bakker, Jacob Jan; Hermans, Jean; Demoed, 
Hans; Kastelein, Marco; Vries, Marlies de; Oostwouder, Erik; Zweers, Han; Martine.Leeuwis@vv.rijnland.net; Faber, Waldo von; Meijer, Ed de; 
Dijk, Enrico van; Haan, Jeroen; Fierens, Thea; Veenhoven, Els; Spendel, Jan; Geest, Adriaan van; Thijssen, Nico; Berg, Joas van den; Kerst, 
Remmert; Plas, Niek van der; Woerden - Kerssen, Djoeki van; Bleyie, Ramona; Boomsma, Judith; Kaap, Harbert van der; Schols, Roberto; 
Stoop, Joke; Langeslag, Sjaak; Nes, Jan van de; Vries, Jan de; Poel, Piet van der; Meer, Rutger van der; Meerman, Dick; Kooij, Dick; Blijleven, 
Allie; BestuursOndersteuning; post@rijnland.nl
Onderwerp: Verzoek handhaven Waterwet, Keur, Wet natuurbescherming

Geacht Algemeen en Dagelijks Bestuur van Hoogheemraadschap Rijnland,

In de bijlage bij deze mail zit een verzoek tot handhaven van het gebruik en verlies van vislood.

Met dit verzoek hoop ik uw hoogheemraadschap in actie te krijgen voor de grootste bron van loodverontreiniging in het 

oppervlaktewater, temeer daar dit totaal niet nodig is.

Met uw actie in deze sluit u aan bij de activiteiten van anderen:

De gemeenten en GGD wijzen op de gevaren van lood in de campagne Let op Lood/Lood in de Leefomgeving. De gevaren van lood 

zijn met name voor foetussen en kleine kinderen, die hebben maar heel weinig lood nodig om hersenbeschadiging op te lopen (IQ 

daling ) en/of gedragsstoornissen als controle over de beweging en ADHD. Anderen overwegen dit nog of zetten hun BOA's in en of 

spreken hengelsportverenigingen hier op aan. Gemeenten als Rozendaal en Lingewaal hebben in de gemeentekrantjes hier al over 

gepubliceerd. Met name het zelf gieten geeft een groot effect op de buurt van de gieterij.

Ook bij duikers is er momenteel aandacht voor het vislood. Zij zien over welke hoeveelheden het gaat.

In afwachting van uw besluit met vriendelijke groet,

Egbert Lobee
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